

Evelyn Nuñez, Ed.D. Chief of Schools

ថ្ងៃទី ១៧ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០២២

ជូនចំពោះ: មាតាបិតា និងក្រុមគ្រួសារទាំងអស់របស់ក្រសួងអប់រំនីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី

ស្របតាម គោលដៅ និងការគាំទ្រ (Goals & Guardrails) របស់ក្រសួងអប់រំនីក្រុងហ្វីឡាដែលហ្វី យើងព្យាយាមបង្កើតស្ថានភាពអប់រំដែលផ្តល់សិទ្ធិអំណាចដល់សិស្សទាំងអស់ឱ្យទទួលបានជោគជ័យ។ នៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះឆ្នាំ ២០២១ ដែលជាផ្នែកនៃវិធីសាស្ត្រដ៏ធំក្នុងការបង្កើតស្ថានភាពទាំងនោះ:

ក្រសួងបានចាប់ផ្តើមវិធីសាស្ត្រតាមដំណាក់កាលរបស់ខ្លួនសម្រាប់ម៉ោងចូលរៀន និងចេញពីរៀនប្រចាំថ្ងៃតាមស្តង់ដារ នៅសាលារបស់យើង។ ម៉ោងចាប់ផ្តើម និងរយៈពេលបង្ហាត់បង្រៀនក្នុងមួយថ្ងៃតាមស្តង់ដារត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីកាត់បន្ថយពេលវេលាដែលសិស្សចំណាយលើរថយន្តជួយធ្វើយ៉ាងណាឱ្យថយន្តដឹកសិស្សមកទាន់ពេលកាន់តែញឹកញាប់ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យមានការជូតសម្អាតកន្លែងដែលមានការប៉ះពាល់ច្រើននៅលើរថយន្តនៅចន្លោះពេលដឹកសិស្សម្តងៗ។

ការខិតខំប្រឹងប្រែងនេះបង្កើននូវបទពិសោធន៍ក្នុងការដឹកជញ្ជូនសិស្សទូទៅសម្រាប់សិស្សរបស់យើងទោះបីជាយើងបន្តប្រឈមនឹងការខ្វះខាតអ្នកបើកបររថយន្តដឹកសិស្សទូទាំងប្រទេសក៏ដោយ។

ដូចបានពិភាក្សានៅក្នុងវេទិកាមុនៗក្នុងអំឡុងឆ្នាំសិក្សា ២០២០-២០២១ និង ២០២១-២០២២ យើងបានចាប់ផ្តើមអនុវត្តកាលវិភាគរថយន្តដឹកសិស្ស ៣ វេន។ នៅដើមឆ្នាំសិក្សា ២០២១-២០២២ យើងបានចាប់ផ្តើមចាត់សាលាទៅជាបីវេន ហើយបានធ្វើការផ្លាស់ប្តូរយ៉ាងច្រើនដល់សាលាសម្រាប់ថ្នាក់មត្តេយ្យ ដល់ថ្នាក់ទី ៨។ រដូវស្លឹកឈើជ្រុះនេះ យើងធ្វើការកែសម្រួលកាលវិភាគបន្ថែមទៀតសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២២-២០២៣។

ចាប់ពីរដូវស្លឹកឈើជ្រុះនេះទៅ វិទ្យាល័យទាំងអស់របស់ក្រសួង លើកលែងតែសាលាបួនដែលកាលវិភាគត្រូវតែស្របតាមស្ថាប័នដៃគូ និងប្តូរទៅចាប់ផ្តើមនៅម៉ោង ៩ ព្រឹក - រួមទាំងវិទ្យាល័យដែលរាប់បញ្ចូលទាំងអនុវិទ្យាល័យ។

កម្មវិធីថ្នាក់មុនមត្តេយ្យដែលស្ថិតនៅក្នុងវិទ្យាល័យនឹងរក្សាកាលវិភាគបច្ចុប្បន្នរបស់ពួកគេ។ សាលាបឋមសិក្សាផ្សេងទៀតទាំងអស់ - សាលាដែលបង្រៀនថ្នាក់មុនមត្តេយ្យ ដល់ ថ្នាក់ទី ៨ - នឹងរក្សាកាលវិភាគម៉ោងចាប់ផ្តើម និងរយៈពេលបង្ហាត់បង្រៀនក្នុងមួយថ្ងៃបច្ចុប្បន្នរបស់ពួកគេ។ ការសម្រេចចិត្តនេះត្រូវបានប្រាប់ឱ្យដឹងដោយមតិពិសោធន៍ ដែលបានប្រមូលនៅនិទាឃរដូវ នៃឆ្នាំ ២០២១ និងការស្រាវជ្រាវពី **វិទ្យាស្ថាននៃពេទ្យកុមារអាមេរិកាំង (American Academy of Pediatrics)** ដែលបង្ហាញថាការចាប់ផ្តើមនៅម៉ោងមិនពិបាកសម្រាប់សិស្សវិទ្យាល័យ អាចឱ្យពួកគេមកដល់សាលាកាន់តែមានស្មារតីរហ័សរហួន និងក្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីសិក្សា។ លើសពីនេះទៀត ដោយសារសិស្សវិទ្យាល័យរបស់យើងភាគច្រើនមានទទួលខុសត្រូវក្នុងការធ្វើដំណើរទៅសាលាដោយខ្លួនឯង ម៉ោងចាប់ផ្តើមដែលមិនពិបាកសម្រាប់ពួកគេ ធ្វើឱ្យមានការធ្វើដំណើរដែលប្រកបដោយសុវត្ថិភាពនៅពេលព្រឹក និងពេលរសៀល។

លោកអ្នកត្រូវបានអញ្ជើញឱ្យចូលរួមក្នុងវេទិកាសហគមន៍តាមបណ្តាញអ៊ិនធឺណិតមួយក្នុងចំណោមវេទិកាសហគមន៍តាមបណ្តាញអ៊ិនធឺណិតបួន នាពេលខាងមុខនេះ ដែលយើងនឹងបកស្រាយឱ្យកាន់តែលម្អិតអំពីការកែសម្រួលទាំងនេះ និងផ្តល់ឱ្យលោកអ្នកនូវឱកាសដើម្បីផ្តល់ឱ្យក្រសួងនូវមតិកែលម្អលើការគាំទ្រដែលក្រុមគ្រួសារត្រូវការនៅពេលលោកអ្នកគ្រោងទុក សម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២២-២០២៣ ដែលជាលទ្ធផលនៃការកែតម្រូវកាលវិភាគម៉ោងចាប់ផ្តើម និងរយៈពេលបង្ហាត់បង្រៀនក្នុងមួយថ្ងៃ។

ថ្ងៃ អង្គារ ទី ២២ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០២២ (កិច្ចប្រជុំនឹងមានអ្នកបកប្រែភាសា ចិនកុកដី ព័រទុយហ្គាល់ និងអេស្ប៉ាញ [Mandarin, Portuguese, and Spanish])

- ១ រសៀល ដល់ ២ រសៀល: សូមចុះឈ្មោះសម្រាប់កិច្ចប្រជុំនៅម៉ោង ១ រសៀល នៅត្រង់នេះ: [here](#)
- ៧ យប់ ដល់ ៨ យប់: សូមចុះឈ្មោះសម្រាប់កិច្ចប្រជុំនៅម៉ោង ៧ យប់ នៅត្រង់នេះ: [here](#)

ថ្ងៃ ច័ន្ទ ទី ២៨ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០២២ (កិច្ចប្រជុំនឹងមានអ្នកបកប្រែភាសា ចិនកុកដី ព័រទុយហ្គាល់ និងអេស្ប៉ាញ [Mandarin, Portuguese, and Spanish])

- ១១ ព្រឹក ដល់ ១២ ថ្ងៃត្រង់: សូមចុះឈ្មោះសម្រាប់កិច្ចប្រជុំនៅម៉ោង ១១ ព្រឹក នៅត្រង់នេះ: [here](#)
- ៦ ល្ងាច ដល់ ៧ យប់: សូមចុះឈ្មោះសម្រាប់កិច្ចប្រជុំនៅម៉ោង ៦ ល្ងាច នៅត្រង់នេះ: [here](#)

Evelyn Nuñez, Ed.D.

Chief of Schools

ក្រុមគ្រួសារក៏នឹងមានឱកាសដើម្បីបំពេញការស្ទង់មតិខ្លីៗតាមអ៊ិនធឺណិត ដែលទាក់ទងនឹងកាលវិភាគម៉ោងចាប់ផ្តើម និង រយៈពេលបង្ហាត់បង្រៀនក្នុងមួយថ្ងៃៗ ឆ្នាំសិក្សា ២០២២-២០២៣ ដែលមានប្រាំបួនភាសា។ ការស្ទង់មតិនឹងរួមបញ្ចូលសំណួរអំពីការគាំទ្រដែលក្រុមគ្រួសារត្រូវការ នៅពេលដែលយើងគ្រោងសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២២-២០២៣។ ការស្ទង់មតិតាមអ៊ិនធឺណិតនឹងផ្សាយបន្តផ្ទាល់បន្ទាប់ពីវេទិកាសហគមន៍ នៅថ្ងៃទី ២៨ ខែ មីនា ហើយ បណ្តាញភ្ជាប់ (link) នឹងត្រូវផ្តល់ជូននៅពេលនោះ។

យើងទទួលស្គាល់ថា ការផ្លាស់ប្តូរម៉ោងចូលរៀន និងម៉ោងចេញពីរៀន អាចនាំមកនូវបញ្ហាប្រឈមដល់ក្រុមគ្រួសារ ហើយនៅកែប្រែផ្លូវចិត្តក្នុងការផ្តល់ការគាំទ្រដល់ក្រុមគ្រួសារ នៅពេលណាដែលអាចធ្វើទៅបាន។ យើងក៏នឹងបន្តផ្តល់ព័ត៌មានថ្មីៗឱ្យបានឆាប់ និងញឹកញាប់ផងដែរ ដើម្បីឱ្យលោកអ្នកអាចធ្វើការរៀបចំក្រុមគ្រួសារតាមតម្រូវការអ្វីមួយជាមុន ដើម្បីធ្វើយ៉ាងណា ឱ្យកូនរបស់លោកអ្នកអាចចូលរៀនទាន់ម៉ោងជារៀងរាល់ថ្ងៃ ស្របតាមកាលវិភាគថ្មីនេះ។ ខ្ញុំសូមឱ្យលោកអ្នកមើល គេហទំព័ររបស់ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវ [School District of Philadelphia website](#) ជាប្រចាំ សម្រាប់ព័ត៌មានថ្មីៗបំផុត។

សូមអរគុណ

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ

Evelyn

Evelyn Nunez, Ed.D.

ប្រធានសាលា